
Protokół Nr XVIII/2021 

z obrad XVIII sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 20 sierpnia 2021 roku. 

 

 

Ad. pkt 1 Otwarcie obrad. 

 

Obrady XVIII sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz 

Niemyjski o godz. 1100  modlitwą  „Ojcze nasz …….”  

Otwierając   posiedzenie  powitał wszystkich Radnych, Pana Marcina Gawrysiaka – Wójta Gminy 

Rudka, Pana  Jerzego Gabrysiaka – Sekretarza Gminy Rudka, Panią Monikę Agnieszkę Dygas – Skarbnika 

Gminy, Panią Katarzynę Piotrowską – Kierownika GOPS, Panią Małgorzatę Kunicką – Kierownika 

Referatu Gospodarki Komunalnej, Drogownictwa i Obrony Cywilnej, Panią Monikę Dąbrowską –

Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Promocji, Panią Monikę Godlewską – Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce, Panią Agnieszkę Markowską – Młodszego referenta do spraw 

organizacyjnych i obsługi organów gminy. 

  Obrady odbyły się  w budynku Remizy OSP Rudka przy ul. Badowskiego 4. 

Na  stan  ustawowy składu rady w  sesji  uczestniczy  10  Radnych. 

1. Pani Małgorzata Barszczewska 

2. Pan Piotr Karpiński 

3. Pani Barbara Niemyjska  

4. Pan Łukasz Niemyjski 

5. Pan Michał Pampuch 

6. Pan Tadeusz Uszyński 

7. Pan Jan Wiński 

8. Pani Marta Szymańczyk 

9. Pani Beata Szendomierska 

10. Pan Fabian Niemyjski 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczy: 

1. Pan Wiński Ryszard 

2. Pan Andrzej Niemyjski 

3. Pan Markowski Łukasz 

4. Pan Stępkowski Jerzy Józef 

Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski stwierdził, że są one prawomocne. 

 

Ad.2 Wręczenie radnej Pani Joannie Warmijak zaświadczenia o wyborze. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał nowo wybraną Radną – Panią Joannę Warmijak. Zwrócił się 

do Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej – Pani Agnieszki Markowskiej i Pani Małgorzaty 

Kunickiej – Zastępcy Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej o wręczenie zaświadczenia 

stwierdzającego wybór na Radną Gminy. Po wręczeniu zaświadczenia Panie złożyły gratulacje  

a następnie Pan Łukasz Niemyjski pogratulował nowo wybranej Radnej życząc wielu sukcesów  oraz 

owocnych obrad. 

Ad. 3 Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną.  

Kontynuując przebieg posiedzenia Przewodniczący Rady poinformował, że nastąpi teraz złożenie 

ślubowania przez nowo wybraną Radną (w wyborach uzupełniających do Rady Gminy Rudka) – Panią 



Joannę Warmijak. Jednocześnie dodał, że ślubowanie odbędzie się w ten sposób, że po odczytaniu roty 

Radna odpowie ,,ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania ,,Tak mi dopomóż Bóg”. 

 ,,Wierny konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście Obowiązki 

Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”. 

Pani Joanna Warmijak odpowiedziała – Ślubuję.  

 Tekst ślubowania został podpisany przez Radną – Panią Joannę Warmijak. (ślubowanie  

w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji). 

Przewodniczący Pan  Łukasz Niemyjski poinformował, że Radna została zaprzysiężona i może 

przystąpić do wykonywania uprawnień wynikających z uzyskanego mandatu. 

Od tej pory w posiedzeniu obrad XVIII sesji Rady Gminy Rudka  uczestniczy 11 Radnych. 

 

Ad. pkt 4 Przedstawienie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji został dostarczony  

w materiałach na sesję, po czym zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Uwag nie było. 

 W związku z powyższym porządek obrad XVIII sesji Rady Gminy Rudka przedstawia  

się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Wręczenie radnej Pani Joannie Warmijak zaświadczenia o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad XVII Sesji Rady Gminy Rudka. 

6. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do ceny za zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2021-2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne  wnioski. 

13. Zamknięcie  obrad  XVIII Sesji  Rady  Gminy  Rudka. 

 

Ad. pkt 5 Przyjęcie protokołu z obrad XVII Sesji Rady Gminy Rudka. 

 

Protokół z posiedzenia XVII sesji Rady Gminy był do wglądu w biurze rady i na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Rudka. Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy 

zostały zgłoszone uwagi lub wnioski co do jego treści. 

 Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

Realizując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski poinformował,  

że teraz zostanie przeprowadzone głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XVII sesji 

Rady Gminy Rudka. 



Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”   

lub „wstrzymuję się od głosu”.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że protokół z posiedzenia XVII sesji Rady Gminy Rudka został 

przyjęty: głosów za – 11, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. 

Imienny wykaz głosowań przedmiot głosowania: przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Gminy 

Rudka w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 6 Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od 30.06.2021 r. zostało wydanych  

8 Zarządzeń niezbędnych do bieżącego funkcjonowania urzędu (treść zarządzeń w załączeniu  

do protokołu z posiedzenia obrad sesji) 

 Ponadto poinformował, że odbył kilka spotkań, o których chciałby powiedzieć: 

1. Zorganizowaliśmy wraz ze Szkołą Podstawową, GOPS, KGW Róża, OSP Rudka, Świetlicą Caritas 

– Promyk Dnia wyjazdy wakacyjne dzieciom, oraz festyn rodzinny mieszkańcom naszej gminy. 

2. Odbyło się spotkanie z rodzicami odnośnie dodatkowych zajęć w piłkę nożną. 

3. Spotkanie w PODR Szepietowo odnośnie wspólnego projektu z Gminą Rudka. 

4. Miałem spotkanie z Komendantem PSP w Bielsku Podlaskim. 

5. Odbyłem spotkanie z samorządowcami z Gminy  Brańsk, Gminy Bielsk Podlaski oraz Dyrektorem 

PKS Nova Panem W. Taranta. 

6. Odbyłem spotkanie z wicestarostą Panem P. Bożką oraz Panem W. Taranta w sprawie PKS Nova. 

7. Spotkanie z Kierownikiem Posterunku Policji w Brańsku Panią Katarzyną Iwaniuk. 

8. Spotkanie z firmą PRIMATOR z Czyżewa. 

9. Spotkanie z NZOZ Medirena. 

10. Spotkanie z Senatorem, Starostą, Wicestarosta i samorządowcami w sprawie Polskiego Ładu. 

11. Spotkanie z przedstawicielami firmy Deloitte i Skarbnik Gminy  na temat podatku Vat. 

12. Oficjalne otwarcie Klubu Seniora i spotkanie robocze. 

13. Spotkanie z mecenasem w sprawach gminnych. 

Z racji, iż byłem nieobecny na ostatniej sesji tj. 30.06.2021 r. przekażę także informację o spotkaniach 

i wydarzeniach pomiędzy sesją marcową i czerwcową: 

1. Brałem udział w uroczystości upamiętnienia 55 rocznicy ustawienia we wsi Olendy krzyża - 

upamiętniającego Millenium Chrztu Polski. 

2. Miałem spotkanie w powiecie bielskim w sprawie wyodrębnienia subregionu bielskiego, w którego 

skład ma wchodzić powiat bielski, hajnowski i siemiatycki. 

3. Odbyłem spotkanie w Polskiej Spółce Gazowej ponieważ rozpoczęliśmy starania o ściągnięcie 

gazu do gminy, obecnie jesteśmy na etapie ewentualnego dostępu do gazu dla przedsiębiorców. 

4. Brałem udział w spotkaniu Lokalnej Grupy Działania ,,Brama na Podlasie”. 

5. Byłem na spotkaniu u Wojewody, w którym uczestniczyła Gmina Rudka, Miasto Brańsk  

i prywatny Przedsiębiorca Pan Władysław Żero. 

6. Odbyłem spotkanie z pracownikami Starostwa odnośnie dalszych prac porządkowych w Parku  

w Rudce. 

7. Brałem udział w zakończeniu roku szkolnego Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce.  

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się do Radnych z zapytaniem czy 

są uwagi co do złożonej informacji. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

 



Ad. pkt 7  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do ceny za zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy  

do głosowania nad projektem uchwały, czy w związku z tym są jakieś pytania. 

Głos zabrał Sekretarz Gminy – Pan Jerzy Gabrysiak wyjaśniając, iż Wody Polskie ustalają taryfy 

na trzy lata, z tym że w każdym roku są inne. Rada Gminy ma możliwość ustalenia dopłat do tych cen. Ma 

to na celu zmniejszenie kosztów dla mieszkańca. Taryfy obecne wygasają 7 września. Wody Polskie 

ustaliły taryfy w pierwszym roku 2,97 zł – woda i 5,62 zł – ścieki, są to ceny netto. W chwili obecnej woda 

kosztuje dla mieszkańca 2,82 zł. Propozycja Wójta, żeby nie ustalać dopłaty do ceny wody ustalonej przez 

taryfy i tak najprościej mówiąc będzie podwyżka wody o 39 groszy. Natomiast jeśli chodzi o ścieki, 

propozycja Wójta jest taka, żeby dopłata do taryfy była w wysokości 1,00 zł. i w tedy po tej dopłacie cena 

za ścieki wzrośnie o 1,09 zł. Pan Wójt dodał, że po zapoznaniu się z cenami proponowanymi przez gminy 

sąsiednie, jesteśmy jedną z gmin, która ma najtańszą cenę za ścieki dla mieszkańca i jedną z tańszych  

za wodę. Pan Wójt powiedział, że chciałby żebyśmy nie dopłacali do wody i ścieków, każdy powinien 

płacić sam bez dopłat gminy, aby nie uszczuplać budżetu. Mamy instalacje już w takim stanie, że stare 

zasuwy nie zasuwają się i odsuwają do końca podczas usuwania awarii czy podczas remontów, awarii też 

ulegają pompy, których w gminie mamy ok. 60. To potęguje koszty gminy. Podwyżki cen za ścieki 

chciałbym rozłożyć na trzy lata, w ten sposób, że w pierwszym roku dopłata wynosiła by 1 złoty, w drugim 

roku 50 groszy, a w trzecim roku dopłat by nie było. Taka jest moja propozycja. 

Radny -  Pan Tadeusz Uszyński zapytał, czy dużo jest jeszcze osób, u których nie zostały 

zamontowane liczniki. 

Pan Wójt – z 26 pozostało 13. Dalej będę się starał, żeby było ich jak naj mniej. Na pewno liczba 

ta nie będzie wynosiła 0. 

Radny - Pan Piotr Karpiński chciał doprecyzować sens podejmowanej uchwały. Czy chodzi  

o podwyżkę ceny dla mieszkańca. 

Pan Sekretarz wyjaśnił jeszcze raz, że taryfy ustalone przez Wody Polskie są wyższe niż obecnie 

obowiązujące w gminie. Teoretycznie Wójt mógłby nie przedstawiać na sesji żadnej uchwały o dopłatach 

i wtedy cena wody od września byłaby 2,97 zł /m³ netto i cena ścieków 5,62/m³ netto, ale tak jak Wójt 

mówił, proponuje radnym podjęcie uchwały, żeby cena wody pozostała taka jaka jest ustalona w taryfach, 

to oznacza dla mieszkańca podwyżkę o 39 gr/m³ netto. Natomiast jeśli chodzi o ścieki Wójt proponuje żeby 

cena 5,62 zł/m³ netto ustalona przez taryfy była o 1 zł. mniejsza dla mieszkańca. I wtedy też będzie 

podwyżka  za ścieki o 1,09 zł/m³, ale będzie ona mniejsza niż bez podjęcia tej uchwały. 

Pan Piotr Karpiński stwierdził, że dla mieszkańca podwyżka i tak będzie. 

Pan Wójt wyjaśnił, że Gmina nie ustala cen za wodę i ścieki tylko musi się dostosować do taryf 

ustalonych przez Wody Polskie. To co możemy zrobić to właśnie ustalić dopłatę do ceny taryfy, aby 

podwyżka dla mieszkańca była mniejsza. 

Radna – Pani Marta Szymańczyk zapytała jaka była poprzednia dopłata. 

Pan Przewodniczący zarządził  10 minutowa przerwę w obradach.  

Po przerwie Pan Sekretarz odpowiedział Pani Radnej, że dopłata ostatnia wynosiła 1,46 zł. 

Radny Uszyński – to podwyżka będzie większa niż poprzednia. 

Pan Wójt – koszty napraw są wyższe w stosunku do poprzednich lat.  

  

Więcej pytań  nie było, Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy do głosowania nad podjęciem 

uchwały. Pan Łukasz Niemyjski - Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta, głosów  

za – 9, głosów przeciw – 0, głosów wstrzymujących się – 2.  Imienny wykaz głosowań radnych Rady 



Gminy Rudka  przedmiot głosowania: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do ceny za zbiorowe 

odprowadzenie ścieków w załączeniu do protokołu z sesji. 

Uchwała Nr XVIII/143/2021 z dnia 20 sierpnia 2021 roku w sprawie ustalenia dopłaty do ceny  

za zbiorowe odprowadzenie ścieków w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. pkt 8  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk  

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 
 

W dalszej części porządku obrad Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział,  

że uchwała została dostarczona w materiałach na sesję, zapytał także czy w związku z tym są uwagi lub 

zapytania.   

Radny – Pan Michał Pampuch zapytał, czy przewidziana jest inwestycja spalarni? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Małgorzata Kunicka – nie ma przewidzianej żadnej inwestycji na takie 

cele. 

Pan Przewodniczący zapytał czy zgłosił się ktoś już do gminy w tej sprawie. 

Pani Kunicka – nie. Uchwała ta określa wymagania jakie musi spełnić przedsiębiorca prowadzący 

schronisko,  chodzi również o podpisaną ewentualnie umowę ze schroniskiem. Takie schronisko powinno 

się wpisać do nas do rejestru i na dziesięć lat ponieść opłatę w wysokości 600,00 zł.  

Więcej pytań i uwag nie było. 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem uchwały. Po przeprowadzeniu 

głosowania imiennego uchwała została przyjęta , głosów za - 11, głosów przeciw - 0, głosów 

wstrzymujących się – 0. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała  

w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części  

w załączeniu do protokołu z sesji. 

Uchwała Nr XVIII/144/2021 z dnia 20 sierpnia 2021 roku w sprawie określenia wymagań jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt 9  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2021-2024. 

 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy  

do pkt 9 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania?  

Radny – Pan Tadeusz Uszyński zapytał czy zakup samochodu na potrzeby UG Rudka jest konieczny? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik – Monika Dygas, że w zmianach WPF Gminy Rudka nie ma takiego 

zapisu, dotyczy to zmian w budżecie Gminy Rudka. Odnosi się to jednak już do zakupionego samochodu. 

W uchwałach podejmowanych dzisiaj nie ma mowy o zakupie nowego samochodu. 



Wójt Gminy – Marcin Gawrysiak wyjaśnił jeszcze, że Gmina sprzedaje samochody z dużym przebiegiem 

a kupuje młodsze mniej wyeksploatowane. Dodał, iż na przyszły rok chciałby wymienić samochód 

przeznaczony na cele oczyszczalni ścieków. 

Pan Przewodniczący - jeżeli nie ma  więcej pytań, przechodzimy do głosowania nad projektem 

uchwały.. Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” 

lub „jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  
 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2021 – 2024 została przyjęta. Głosów za – 11, 
głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 
Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Rudka na lata 2021 – 2024 w załączeniu do protokołu z sesji.  
Uchwała Nr XVIII/145/2021 z dnia 20  sierpnia 2021 roku w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Rudka na lata 2021 – 2024  w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

 

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021.  

  

 Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący poinformował, że teraz będziemy głosować  

nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021. Pan Łukasz 

Niemyjski zwrócił się do Radnych, czy są jakieś pytania co do tego projektu uchwały. 

   

Przewodniczący Rady poinformował, że jeśli nie ma pytań przystąpimy do głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021. Głosowanie będzie 

imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”,  lub 

„wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów za – 

11, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 

Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka  

na rok 2021 w załączeniu do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XVIII/146/2021 z dnia 20 sierpnia 2021 roku Rady Gminy Rudka w sprawie zmian  

w budżecie gminy Rudka na rok 2021 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

  

Po punkcie 10 Pan Łukasz Niemyjski  - Przewodniczący Rady ogłosił dziesięciominutową przerwę. 

Od pkt. 11 tj. Interpelacje i zapytania radnych w obradach uczestniczy 10 Radnych. Obrady opuściła Radna 

-  Pani Beata Szendomierska . 

 

Ad. pkt 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący, Pan Łukasz Niemyjski zapytał czy są jakieś pytania? 

Radny Pan Jan Wiński – chciałem zapytać co będzie z folią rolniczą? Czy będzie odbierana?  

Wójt  odpowiedział, że w pierwszym programie wzięliśmy udział. Projekt na odbiór folii rolniczej zakłada, 

że po pierwsze należy ją segregować tzn. oddzielać kolorami, po drugie folia powinna być oczyszczona  

z błota czy innych nieczystości ponieważ Gmina płaci za tonę. 

Jeżeli Projekt będzie bez dopłaty ze strony gminy będę za wzięciem udziału  w tym Projekcie, jeżeli dużo 

będziemy musieli dopłacać będę przeciwny. 

Pani Kunicka Małgorzata dodała, że do końca sierpnia można przynosić wnioski do Gminy na folie 

rolniczą. Obecnie jest ok. 10 chętnych rolników skorzystania z Projektu. Nabór Wniosków  

o dofinansowanie  trwa do 28 września 2021 roku. Rozstrzygnięcie wniosków i ogłoszenie wyników  

o dofinansowaniu będzie na koniec roku 2021. Faktyczny zaś odbiór folii od gospodarzy to lipiec – sierpień 

2022 rok. 

Radny Pan Piotr Karpiński zapytał jak wygląda sytuacja z fotowoltaiką, czy będzie można się jeszcze 

zgłosić? 



Pan Wójt poinformował, że Gmina Rudka jest w gronie gmin, które otrzymają dofinansowanie. Zostaliśmy 

już zaproszeni na podpisanie umowy. W obecnej sytuacji sprawa wygląda tak, że gmina zakłada rachunek 

bankowy, na który będzie przelana kwota dofinansowania. Mieszkaniec zwraca się do gminy o zwrot 65% 

kosztów poniesionych na założenie instalacji fotowoltaicznej. Mieszkańcy sami muszą wybrać firmę, która 

wykona instalację i zapłacić 100% a później zwrócić się do gminy o dokonanie przelewu  

na dofinansowanie. 

Pan Sekretarz uzupełnił jeszcze,  że cały proces musi być przeprowadzony zgodnie z procedurą. Gmina  

na stronie internetowej ogłasza nabór o złożenie wniosków wraz z załącznikami plus kosztorys. Kosztorys 

z firmą musi już być na etapie złożenia wniosku. Im koszt instalacji będzie mniejszy tym więcej punktów 

przy ocenie otrzyma wniosek. Prawo złożenia wniosku ma każdy mieszkaniec gminy. Data 13 wrzesień  

to termin rozpoczęcia naboru wniosków, tak podaliśmy Urzędowi Marszałkowskiemu . 

Radny – Pan Uszyński zapytał Pana Wójta dlaczego wozimy gałęzie z czyszczenia dróg na plac, kiedy  

to starostwo miało dać rębak na porządkowanie gałęzi? 

Pan Wójt odpowiedział, że starostwo udostępniło nam rębak. Na Olendach takie prace zostały wykonane 

na dwóch drogach, powiatowej: Olendy – Małyszczyn i wojewódzkiej: od Rudki do Ciechanowca (zakręty) 

oraz droga Rudka – Karp też zakręty.  

Faktycznie gałęzie z porządkowania innych dróg są wywożone na wyrobisko, żeby zostało ono wypełnione. 

Są to BIO odpady a nie żadne śmieci.  Od pracowników otrzymywałem informacje, że faktycznie ktoś 

wywozi w to miejsce śmieci. Aby zakończyć takie zachowanie ludzi,  myślę o założeniu foto pułapki. 

Radny Pan Uszyński powiedział, że ludzie myślą, gmina może to i mieszkańcowi też wolno. 

Wójt odpowiedział, że to jest działka, której właścicielem jest gmina, więc ją użytkuje. Inni mieszkańcy 

gminy mogą wywozić BIO odpady na działki, które są ich własnością. Na działkę do ESKAERU można 

przywieść odpady wielkogabarytowe po wcześniejszym kontakcie z pracownikiem urzędu gminy. 

Pan Uszyński powiedział, że na ESKAERZE powinno się składać odpady typu wersalki pralki lodówki  

i firma odbierająca odpady powinna tam przyjeżdżać i je odbierać. 

Pan Wójt powiedział, że tak jest od kilku miesięcy.  

Pani Barszczewska  kiedy zacznie się remont drogi Niemyje-Jarnąty? 

Pan Wójt – w tym tygodniu podpisaliśmy umowę z wykonawcą drogi. Czekamy na odpowiedź  

czy wykonawca  może wejść z wycinką drzew czy trzeba czekać do 15 października. Jest to podyktowane 

przepisami związanymi z zakończeniem wylęgu ptaków. Jeżeli pogoda pozwoli prace będą prowadzone  

po tym okresie. Wykonawca  poinformował nas, że warstwa wierzchnia powinna być kładziona  

w miesiącach letnich i w okresie najmniejszego ruchu na drodze. W tym roku są planowane prace 

przygotowawcze. 

Pan Przewodniczący zapytał jaki jest termin na wykonanie tego zadania? 

Wójt – 12 miesięcy.  

    

Ad. pkt 12 Wolne  wnioski. 

Wójt – Pan Marcin Gawrysiak – nie było mnie na ostatniej sesji, dziękuję za udzielenie 

absolutorium. Chciałbym teraz przedstawić w formie prezentacji co zostało zrobione podczas ostatnich  

12 miesięcy. Mieszkańcy, którzy nie oglądają obrad sesji na żywo będą mogli ją zobaczyć na stronie 

internetowej Urzędu Gminy Rudka. 

Prezentacja  – Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Rudka w okresie od lipca 2020 roku do czerwca 

2021 roku w załączeniu do protokołu z sesji. 

Więcej wniosków nie było 

 

Ad. pkt 13 Zamknięcie  obrad  XVIII Sesji  Rady  Gminy  Rudka. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz Niemyjski  

o godz. 1240  zakończył obrady XVIII Sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą „Zdrowaś 

Maryjo”   

 

Protokół sporządziła:  

Agnieszka Markowska                                                                     Przewodniczący  Rady Gminy 

                                                                                              Łukasz Niemyjski                                                                                                                                



  


